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附录3  黑颈鹤越冬分布图 

Appendix 3  Distribution of overwintering black-necked crane 
 

 

附录3-A  中国新疆且末县吐拉牧场的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-A  Distribution of overwintering black-necked crane in Tula Ranch, Qiemo County, Xinjiang, China 
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附录3-B  中国西藏日喀则朋曲及雅鲁藏布江流域的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-B  Distribution of overwintering black-necked crane in the Pum Chu River and Yarlung Tsangpo River basin in Xigazê, 

Tibet, China 
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附录3-C  中国西藏日喀则东部雅鲁藏布江流域的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-C  Distribution of overwintering black-necked crane in the Yarlung Tsangpo River basin in eastern Xigazê, Tibet, China 
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附录3-D  中国西藏拉萨及山南雅鲁藏布江流域的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-D  Distribution of overwintering black-necked crane in the Yarlung Tsangpo River basin in Lhasa and Lhoka, Tibet, 

China 
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附录3-E  中国西藏林芝雅尼汇口的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-E  Distribution of overwintering black-necked crane in the estuary of the Nyang and Yarlung Tsangpo rivers in Nyingchi, 

Tibet, China 
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附录3-F  中国云南东北部及贵州西北部的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-F  Distribution of overwintering black-necked crane in border areas between northeastern Yunnan and northwestern 

Guizhou, China 
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附录3-G  中国云南西北部的黑颈鹤越冬分布 

Appendix 3-G  Distribution of overwintering black-necked crane in northwestern Yunnan, China 

 

 

  

 


